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Sz. P.

Jan Zuba

Burmistrz Kolbuszowei

W imieniu mieszka6c6w zwracam siq z pro6bq o zamontowanie progu zwalniajqcego na

ul. Szopena na wysoko6ci boiska szkolnego.

W tym miejscu byl pr6g zwalniajqcy przez kilka lat, nastqpnie podczas remontu i budowy kanalizacji

zostal zdemontowany i po odtworzeniu nawierzchni nie zamontowano progu. W tym miejscu pozostal
jedynie znak informujqcy o progu kt6rego nie ma.

.J;S;,L q'JJ

Itz4D [,llli.l sKI
ur l(rl L tt t I sz()\v Iil.I

wpr dn l 'l 1 11P. 2020 l roku2 1 LrP. 2020


